
Forslag fra styret til generalforsamlingen:

I  vedtekter for Norges benkeskytterforbund, § 9 Forbundets ledelse, siste avsnitt 
står:

”Det skal holdes minst 4 styremøter i året. Ett av styremøtene kan avholdes som 
telefonmøte.”

Etter generalforsamling 2010 i mars 2011 består styret av følgende personer:

Trond Åsly   Slattum

Finn Ole Bamrud  Lier

Ole Hilde   Flå i Hallingdal

Tor Bang Haagensen  Trondheim

Vetle Valsgård  Vennesla

Vararepresentanter:

Arild Støen   Gran

Christian Berg   Jæren

Styret i NBSF består med andre ord av personer som er bosatt over hele sør-Norge. 
Dersom det ikke skal være lov til å avholde mer enn ett styremøte ”elektronisk” så 
vil dette medføre store praktiske problemer for styret, og store økonomiske 
kostnader for Norges Benkeskytterforbund. Billettkostnader/kjøregodtgjørelse og 
utgifter til overnatting ville gå hardt utover forbundets økonomi, som allerede er 
anstrengt.

Den teknologiske utviklingen går fort, og det er ikke bare pr. telefon man kan 
avholde styremøter nå. Elektroniske møter kan avholdes på mange måter, både med 
lyd og eventuelt video.

Styret foreslår at §9 Forbundets ledelse, siste avsnitt blir endret til:

”Det skal holdes minst 4 styremøter i året”


